
PROTOKÓŁ  nr LXXXII/10 
z  LXXXII Sesji Rady Gminy Ełk odbytej 

24 września 2010 roku 
w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Ełk 

                                          /Sesja zwołana w trybie zwyczajnym/ 

 

I. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności  

 

Przewodniczący Rady Gminy Ełk Mirosław Świderski o godz. 12:00 otworzył sesję                   
i po powitaniu radnych i gości oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie          
w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 
wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 
prawomocnych decyzji. 
 

/listy obecności radnych oraz sołtysów stanowią załączniki nr 1 i 2 do niniejszego protokołu/ 

 

  Ponadto udział w sesji wzięli: Wójt Gminy Ełk  - Antoni Polkowski, Sekretarz 
– Tomasz Jaworski, Skarbnik Gminy - Janina Słomkowska, Radca Andrzej 
Chmielecki. 
 

II. Przedstawienie porządku obrad 

 
Przewodniczący Rady Gminy Ełk Mirosław Świderski przypomniał, że porządek 
dzisiejszej sesji przedstawia się następująco: 
 
I.   Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

II.  Przedstawienie porządku sesji. 

III. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 

IV. Wręczanie medali „Przyjaciel Gminy Ełk” oraz „Zasłużony dla Rolnictwa”. 

V. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Ełk między sesjami. 

VI. Głosowanie nad  uchwałami: 

 
1. Uchwała w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu położonego w obrębie Mołdzie, obejmującego dz. o nr ewid. 
14/2. 

2. Uchwała w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenu położonego w obrębie Bartosze, dz. nr 54/1, gm. Ełk. 

3. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Ełk, na terenie położonym w obrębie 
Płociczno dz. o nr ewid. 36. 

4. Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy w części wsi Mrozy Wielkie, gm. Ełk.  
5. Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy w części wsi Sajzy, gm. Ełk. 
6. Uchwała w sprawie przyjęcia „Regulaminu konsultacji społecznych z radą 

działalności pożytku publicznego, organizacjami pozarządowymi i podmiotami, o 
których mowa w art. 3 ust.3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o 
wolontariacie projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących 
działalności statutowej tych organizacji”. 

7. Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy Ełk na 2010 r. 

 

VII. Interpelacje i zapytania radnych Gminy Ełk. 

VIII. Wolne wnioski. 

IX.  Zamknięcie obrad. 
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Jednocześnie zwrócił się z pytaniem, czy ktoś spośród radnych lub gości 
chciałby wystąpić z wnioskiem o dokonanie zmian w wyżej wymienionym porządku 
obrad.  
 
Wójt Gminy Ełk Antoni Polkowski zgłosił wniosek:  

Dodać do  porządku obrad:  

1. Uchwała w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania w Domu Pomocy 
Społecznej w Nowej Wsi Ełckiej. 

2. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Ełk do 
„Stowarzyszenia powiatów, miast i gmin Ełk - Gołdap - Olecko". 

 

Głosowanie nad wprowadzeniem zmianGłosowanie nad wprowadzeniem zmianGłosowanie nad wprowadzeniem zmianGłosowanie nad wprowadzeniem zmian::::    
zazazaza----11114444, przeciw, przeciw, przeciw, przeciw----0 , wstrzymało głos0 , wstrzymało głos0 , wstrzymało głos0 , wstrzymało głos----0. 0. 0. 0.     
Zmiany zostały przyjęte.Zmiany zostały przyjęte.Zmiany zostały przyjęte.Zmiany zostały przyjęte.    
    
Głosowanie nad Głosowanie nad Głosowanie nad Głosowanie nad przyjęciem nowego porządku:przyjęciem nowego porządku:przyjęciem nowego porządku:przyjęciem nowego porządku:    
zazazaza----11114444, przeciw, przeciw, przeciw, przeciw----0 , wstrzymało głos0 , wstrzymało głos0 , wstrzymało głos0 , wstrzymało głos----0. 0. 0. 0.     
Porządek został przPorządek został przPorządek został przPorządek został przyjęty.yjęty.yjęty.yjęty.    

 

III. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji 

 
Przewodniczący Rady Gminy Ełk Mirosław Świderski przypomniał, że 

protokoły z poprzednich sesji  LXXIX, LXXX i LXXXI był wyłożone do wglądu. 
Jednocześnie zwrócił się z pytaniem, czy ktoś spośród radnych chciałby wnieść 
jakieś zmiany do protokołu.  

Radna Katarzyna Podbielska: w protokole nr LXXIX/10 w zgłoszonej przez 
nią interpelacji znalazła pomyłkę w nazwie miejscowości, powinno być Mrozy 
Wielkie, a nie Regiel. /zapis został poprawiony/ 

Radny Bogdan Jurczyk zapytał dlaczego w protokole nr LXXXI/10 nie ma 
zapisanego głosowania imiennego odnośnie Oświadczenia Rady Gminy, skoro radni 
podpisali się pod nim? 

Sekretarz wyjaśnił, że nie stanął formalny wniosek odnośnie głosowania 
imiennego. Wszystkie dokumenty wydane przez Radę Gminy podpisuje 
Przewodniczący Rady.  

 

a) Protokół nr LXXIX 
 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu:Głosowanie nad przyjęciem protokołu:Głosowanie nad przyjęciem protokołu:Głosowanie nad przyjęciem protokołu:    
zazazaza----11114444, przeciw, przeciw, przeciw, przeciw----0 , wstrzymało głos0 , wstrzymało głos0 , wstrzymało głos0 , wstrzymało głos----0000. . . .     
Protokół został przyjęty.Protokół został przyjęty.Protokół został przyjęty.Protokół został przyjęty.    
    

b) Protokół nr LXXX 
 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu:Głosowanie nad przyjęciem protokołu:Głosowanie nad przyjęciem protokołu:Głosowanie nad przyjęciem protokołu:    
zazazaza----11114444, przeciw, przeciw, przeciw, przeciw----0 , wstrzym0 , wstrzym0 , wstrzym0 , wstrzymało głosało głosało głosało głos----0000. . . .     
Protokół został przyjęty.Protokół został przyjęty.Protokół został przyjęty.Protokół został przyjęty.    
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c) Protokół nr LXXXI 
 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu:Głosowanie nad przyjęciem protokołu:Głosowanie nad przyjęciem protokołu:Głosowanie nad przyjęciem protokołu:    
zazazaza----11114444, przeciw, przeciw, przeciw, przeciw----0 , wstrzymało głos0 , wstrzymało głos0 , wstrzymało głos0 , wstrzymało głos----0000. . . .     
Protokół został przyjęty.Protokół został przyjęty.Protokół został przyjęty.Protokół został przyjęty.    
 

IV. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy 

 

 Wójt Gminy Ełk Antoni Polkowski przedłożył Radzie informację na temat swojej 
działalności w okresie międzysesyjnym.  

 

/ sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/ 

  

V. Głosowanie nad uchwałami 

 

1. Uchwała w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenu położonego w obrębie Mołdzie, obejmującego dz. o nr ewid. 
14/2. 

 
Uchwała była omawiana na posiedzeniu połączonych Komisji Rady Gminy. 

Uzyskała pozytywną opinię. Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy ktoś 
spośród radnych ma pytania odnośnie przedstawionej uchwały. W wyniku braku 
pytań przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 

    
Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:    
zazazaza----14, przeciw14, przeciw14, przeciw14, przeciw----0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos----0. 0. 0. 0.     
Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.    
 

2. Uchwała w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenu położonego w obrębie Bartosze, dz. nr 54/1, gm. Ełk. 

 
Uchwała była omawiana na posiedzeniu połączonych Komisji Rady Gminy. 

Uzyskała pozytywną opinię. Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy ktoś 
spośród radnych ma pytania odnośnie przedstawionej uchwały. W wyniku braku 
pytań przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 

    
Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:    
zazazaza----11114444, przeciw, przeciw, przeciw, przeciw----0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos----0000. . . .     
Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.    

 
3. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Ełk, na terenie położonym w obrębie 
Płociczno dz. o nr ewid. 36. 

 
Uchwała była omawiana na posiedzeniu połączonych Komisji Rady Gminy. 

Uzyskała pozytywną opinię. Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy ktoś 
spośród radnych ma pytania odnośnie przedstawionej uchwały. W wyniku braku 
pytań przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 
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Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:    
zazazaza----11114444, przeciw, przeciw, przeciw, przeciw----0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos----0000. . . .     
Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.    
 

4. Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy w części wsi Mrozy Wielkie, gm. Ełk.  
 

Uchwała była omawiana na posiedzeniu połączonych Komisji Rady Gminy. 
Ulica będzie nosiła nazwę Jaworowa. Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, 
czy ktoś spośród radnych ma pytania odnośnie przedstawionej uchwały. W wyniku 
braku pytań przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 

    
Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:    
zazazaza----11114444, przeciw, przeciw, przeciw, przeciw----0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos----0000. . . .     
Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.    
 

5. Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy w części wsi Sajzy, gm. Ełk. 
 

Uchwała była omawiana na posiedzeniu połączonych Komisji Rady Gminy. 
Ulice będą nosiły nazwę: „Różane Wzgórze” i „Polnej Róży”. Przewodniczący Rady 
zwrócił się z pytaniem, czy ktoś spośród radnych ma pytania odnośnie 
przedstawionej uchwały. W wyniku braku pytań przystąpiono do głosowania nad 
uchwałą. 

    
Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:    
zazazaza----11114444, przeciw, przeciw, przeciw, przeciw----0,0,0,0, wstrzymało głos wstrzymało głos wstrzymało głos wstrzymało głos----0000. . . .     
Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.    
 

6. Uchwała w sprawie przyjęcia „Regulaminu konsultacji społecznych z radą 
działalności pożytku publicznego, organizacjami pozarządowymi i podmiotami, o 
których mowa w art. 3 ust.3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o 
wolontariacie projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących 
działalności statutowej tych organizacji”. 

 
Uchwała była omawiana na posiedzeniu połączonych Komisji Rady Gminy. 

Uzyskała pozytywną opinię. Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy ktoś 
spośród radnych ma pytania odnośnie przedstawionej uchwały. W wyniku braku 
pytań przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 

    
Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:    
zazazaza----11114444, przeciw, przeciw, przeciw, przeciw----0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos----0000. . . .     
Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.    
 

7. Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy Ełk na 2010 r. 
 

Uchwała była omawiana na posiedzeniu połączonych Komisji Rady Gminy. 
Uzyskała pozytywną opinię. Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy ktoś 
spośród radnych ma pytania odnośnie przedstawionej uchwały. W wyniku braku 
pytań przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 

Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:    
zazazaza----11114444, przeciw, przeciw, przeciw, przeciw----0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos----0000. . . .     
Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.    
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8. Uchwała w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania w Domu Pomocy 
Społecznej w Nowej Wsi Ełckiej. 

 
W związku z nadchodzącymi wyborami samorządowymi zarządzonymi na dzień 

21 listopada 2010 r. zgodnie z ordynacją wyborczą Rada musi podjąć uchwałę o 
utworzeniu odrębnego obwodu głosowania w Domu Pomocy Społecznej. 

 

Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:    
zazazaza----11114444, przeciw, przeciw, przeciw, przeciw----0, wst0, wst0, wst0, wstrzymało głosrzymało głosrzymało głosrzymało głos----0000. . . .     
Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.    
 

9. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Ełk do 
„Stowarzyszenia powiatów, miast i gmin Ełk - Gołdap - Olecko". 

 
Gmina Ełk ponownie przystępuje do Stowarzyszenia EGO ale na starych warunkach. 
 

GłosoGłosoGłosoGłosowanie nad uchwałą:wanie nad uchwałą:wanie nad uchwałą:wanie nad uchwałą:    
zazazaza----11114444, przeciw, przeciw, przeciw, przeciw----0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos----0000. . . .     
Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.    
 

VI. Interpelacje i zapytania radnych 

 
Radny Tadeusz Łojewski zgłosił interpelacje następującej treści: 
 
- wyrównać wjazd i zjazd w Nowej Wsi Ełckiej przy moście przy młynie 
 
Radna Teresa Cybulko zgłosiła interpelacje następującej treści: 
 
- naprawa chodnika naprzeciw sklepu „Pychotka” w Oraczach 
- zasypanie kałuży naprzeciw dawnego Domu Nauczyciela w Oraczach 
 
Radna Katarzyna Podbielska zgłosiła interpelacje następującej treści: 
 
- zapytała czy Pan Wielgat ma swoją firmę bo pożycza nam sprzęt? 
Radca Andrzej Chmielecki odpowiedział, że PZD jest jednostką organizacyjną 
Powiatu. 
 
- jakie jest faktyczne zadłużenie gminy Ełk? 
Skarbnik udzieliła odpowiedzi, że rzeczywiste zadłużenie wynosi 7 mln kredytu,            
a na koniec roku  po spłacie będzie wynosiło w kredytach 5 600 tys. zł i w papierach 
wartościowych (obligacje) 6 mln zł w sumie 11 600 000 zł (32,55%). 
 
- mieszkańcy ul. Zielonej w Mrozach zgłaszali konieczność odwodnienia terenu. Czy 
zostało to wykonane? 
Wójt udzielił odpowiedzi, że jeszcze nie jest zrobione, ale będzie. 
 
 - został postawiony przystanek w Reglu przy tartaku z funduszu sołeckiego, 
zrobienie dwóch przepustów, bo trzeba przeskakiwać rów. 
 
- droga w Reglu do jeziora; czy to będzie robione w ramach „schetynówki”? 
Wójt odpowiedział, że nie. Wyjaśnił, że droga będzie robiona już w następnym 
tygodniu materiałem, który został zakupiony z PKP. 
 
- prośba o listę osób, które otrzymały komputery z projektu wykluczonych cyfrowo? 
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Radna Krystyna Rusiecka zgłosiła interpelacje następującej treści: 
/wpłynęły w formie pisemnej/ 
- naprawa przepustu na drodze Przytuły – Rydzewo (przed budynkiem Rydzewo 1) 
- naprawa chodnika przy ul. Kajki (k. Domu Kultury) w Stradunach 
- naprawa chodnika w Stradunach przy przystanku 
- wstawienie ograniczenia prędkości na ul. Nadrzecznej (górek spowalniających)                
w Stradunach 
- dofinansowanie zespołu „Jarzębinki” 
- zamontowanie luster na zakręcie przy drodze do Chojniaka oraz wycięcie drzew, 
aby poprawić widoczność  
- przywieść piasek do piaskownicy w Chojniaku oraz dowieść jeszcze grysu na drogę 
- poprawa drogi do Janisz oraz drogi w Janiszach przy mieszkaniu p. Katarzyny 
Kantonowskiej 
- zgłosić się z prośba do PKS o przesunięcie autobusu w miejscowości Przytuły                    
z godz. 8:20 na 7:45, oraz o to, aby autobusy zajeżdżały na pętlę przy ul. Kajki                
w Ełku  
 
Radna  Danuta Pawłowska zgłosiła interpelacje następującej treści: 

 
- wycięcie krzaków przy drodze Ciernie – Śniepie tak jak jedzie autobus szkolny 
(napisanie odpowiedniego wniosku). 
 
Radny Bogdan Jurczyk zgłosił interpelacje następującej treści: 
 
- skoszenie poboczy przy drodze i przy chodniku w Chełchach 
- naprawa drogi nad rzeką i zrobienie przepustów w Chełchach, bo jest w złym 
stanie technicznym 
- mieszkańcy wsi Chełchy pytają dlaczego nie zostali uwzględnieni w projekcie 
„Ochrony Jeziora Selment Wielki”?  
 
Radny Piotr Baranowski zgłosił interpelacje następującej treści: 
 
- naprawa przepustu w Ledze przy boisku, droga i barierka do naprawy 
 
Radna  Elżbieta Truszkowska zgłosiła interpelacje następującej treści: 
 
- ul. Nadrzeczna w Stradunach – naprawa starego mostu, barierki 
- czy będzie remont ul. Kopernika w Stradunach w tym roku? 
- ul. 1-go maja /ul. Mickiewicza w Stradunach na zakręcie – załatanie dziury                    
w drodze 
- zmiana godz. oświetlenia ulicznego – w październiku od godz. 17:00 w Stradunach 
 
Radny Jerzy Kulik zgłosił interpelacje następującej treści: 
 
- zmiana godz. oświetlenia ulicznego – od godz. 18:00 lub 19:00 
- kiedy PRIBO doprowadzi drogę do porządku po kanalizacji?  
-podsypanie dróg w Siedliskach 
 
Sekretarz odpowiedział, że zgodnie z harmonogramem w październiku oświetlenie 
będzie od godz. 18:00. Natomiast odnośnie naprawy drogi przez PRIBO                           
w Siedliskach sprawa została już zgłoszenia od mieszkańców i radnego. Komisja                
w tym Sekretarz osobiście byli na wizji na gruncie, zostały zrobione fotografie                  
i skierowano odpowiednie pismo. 
 
Radny Stefan Żyluk zgłosił interpelacje następującej treści: 
 
- wycinka krzaków przy drodze Mostołty – Bajtkowo (napisać odpowiedni wniosek) 
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VII. Wolne wnioski 

 
Sołtys wsi Małkinie: 

- może w ramach oszczędności nie palić lamp – 23:00 do 02:00, a zapalać 
wcześniej 

Sekretarz przypominał, że była już taka próba i nie da się tego wykonać. Wójt 
wyjaśnił, że planowana jest w następnym roku wymiana lamp na nowoczesne, które 
będą posiadały cyfrowe zegary. 
 
Sołtys wsi Szeligi- Buczki: 

- naprawić przepust za transportem 
- wycinka drzew przy Gryfi i na drodze z Buczek z asfaltu do 16 

 
Sołtys wsi Mołdzie: 
- czy będzie robione boisko? 
- czy będzie cos dalej z wodą i kanalizacją? 
Wójt odpowiedział, że dostaliśmy pozwolenie od PKP na przejście pod torami i dalej 
będą mogły iść roboty. W tym roku zostaną podłączone pod kanalizację jeszcze 
Buniaki. 
 
Sołtys wsi Krokocie: 
- naprawa drogi we wsi 
- zasypanie dziury k/przystanku 
 
Sołtys wsi Szarek: 
- zniszczona powierzchnia drogi przez ciężki sprzęt (naprawa w ramach gwarancji) 
- wiata przystankowa – czy jest możliwość postawienia? 
Sekretarz odpowiedział, że nie można tam postawić wiaty bo nie ma odpowiedniego 
terenu jest to teren prywatny. Trzeba porozmawiać z mieszkańcami, żeby wyrazili 
zgodę na postawienie wiaty na terenie prywatnym. 

 
Sołtys wsi Bajtkowo: 
- czy jest zaplanowany plac zabaw w budżecie? 
Wójt odpowiedział żeby wnioskować o budowę palcu zabaw z funduszu sołeckiego. 

 
Sołtys wsi Guzki: 
- naprawić zapadnięty przepust 
- skierować pismo do właścicielki by uporządkowała teren bo rozwala się budynek 
 
Sołtys wsi Rożyńsk 
- czy wnioski z funduszu sołeckiego składać na drogi? 
Wójt odpowiedział, żeby jeśli jest taka możliwość wnioskować na remont drogi. 
 
Sołtys wsi Woszczele: 
- pomalować przystanek w środku wsi (w następnym roku) 
- by gasić światło we wrześniu o godz. 5:30 
- opaski na słupach z zakazem wieszania ogłoszeń, czy można coś takiego zrobić        
u nas? 
- miała być straż gminna, sprawdzająca stan czystości brzegów nad jeziorami 
(śmieci) (wiosną należy to sprawdzić) 
- tablica z nazwą miejscowości Chrzanowo została przesunięta aż pod same 
Woszczele. 
 
Sołtys wsi Maleczewo: 
- drogowskaz na Barany !! 
 
Sołtys wsi Nowa Wieś Ełcka: 
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- prośba żeby równiarka chodziła częściej, by było widać efekt jej pracy na drodze 
 
Sołtys wsi Sędki: 
- prośba o nową wiatę przystankową 
 

VIII. Zamknięcie obrad  

          

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady o godz. 14:30 zamknął 
sesję.   

 

 
Protokołowała:                                                                              Przewodniczył: 


